
خاطره »جکی.چان« از مبارزه با »بروس.لی«

  ساخت »ساعت شلوغی ۴« تایید شد
جکی.چان ضمن روایت خاطرات خود از تجربه مواجهه با 
بروس.لی، از ساخت فیلم سینمایی »ساعت شلوغی4« خبر 
داد. به گزارش مهر به نقل از ورایتی، جکی.چان تایید کرد که 
فیلم چهارم از »ساعت شلوعی« در دست ساخت است و وی در 
حال مذاکره برای ساخته شدن قسمت چهارم است. جکی.چان 
به عنوان یک بدلکار در روز تنها ۸۰ سنت حقوق می گرفت. بعد 
او برای اولین بار با بروس.لی ملاقات کرد و این سوپراستار در 
یک مبارزه روی صحنه ضربه ای به او زد که چان کمی صدمه 
دید و برای جلب همدردی بروس.لی مصدومیت خود را بیشتر 
هم ابراز کرد و بروس.لی تمام روز نگران حال او بود و چان دلش 
می خواست لی بازهم به او ضربه بزند. وی همچنین به یاد آورد 
که وقتی لی درگذشت او را برای جانشینی وی انتخاب کردند اما 
پاسخ جکی.چان این بود که: من بروس.لی نیستم. من به شیوه 
خودم ضربه می زنم. او از رفتنش به هالیوود هم حرف زد و اینکه 
ابتدا از او خواسته شد تا سرعت حرکت هایش را کم تر کند؛ شبیه 
کلینت ایستوود!! وی همچنین به یاد آورد که اولین حضورش در 
هالیوود خیلی هم موفق نبود اما سرانجام با حمایت تماشاگران 
به یک چهره جهانی بدل شد. جکی.چان با اشتیاق و مهربانی 
فوق العاده ای با هوادارانش صحبت کرد و متواضعانه از چگونی 
جزئیات تسلطش بر سینما در هنگ کنگ، سپس ژاپن و در 
نهایت در هالیوود با »ساعت شلوغی« حرف زد و یادآوری کرد 
که در این فیلم که با کریس تاکر همراه شده بود در نهایت اجازه 
یافت تا از سبک دیوانه وار و شلوغ خودش استفاده کند. او ابتدا 
فکر می کرد فیلم شکست می خورد اما پس از اکران فیلم برت 
رتنر و کریس تاکر از نیویورک با او تماس گرفتند تا بگویند فیلم 
در اولین هفته اکرانش ۷۰ میلیون دلار فروخته است. اینجا بود 
که وی اعلام کرد در حال مذاکره برای ساخته شدن فیلم چهارم 
»ساعت شلوعی« است و قرار است با یک کارگردان ملاقات کند 
و در مورد فیلمنامه به گفت وگو بنشیند. در حالی که برت رتنر 
فیلمساز آمریکایی هر سه قسمت قبلی را کارگردانی کرده، وی 
از سال ۲۰۱4 تاکنون فیلمی را کارگردانی نکرده است. چان در 
سخنانش تاکید کرد که ستارگان اکشن خوب زیادی وجود دارند 
و عملکرد بهتر وی برای این است که فیلمنامه را مناسب خودش 
می نویسد و از زاویه دوربین برای بهتر نشان دادن عملکردش 
استفاده می کند. جکی.چان که تاکنون در ۱۵۰ فیلم بازی کرده 
و اگر قرار باشد بدلکاری هایش هم حساب شود شاید شمارشان 
به ۳۰۰ فیلم برسد، از هوادارانش خواست تا برای تماشای فیلم 
به سینما بروند و فیلم های بدون کپی رایت را تماشا نکنند. این 
بازیگر مشهور از پروژه جدیدی به نام »هرگز نگذار باران متوقف 
شود« هم یاد کرد و افزود در نقش یک پزشک بازی می کند و قرار 
است در عربستان فیلمبرداری شود. وی فهرستی از فیلم هایی را 
که دوست دارد در آنها بازی کند ردیف کرد و گفت یکی از آنها این 
است که دوست دارد با یک پرنده در یک فیلم بازی کند و دیگری 
اینکه آرزو دارد در نقش پدربزرگی بازی کند که از یک پاندا 
مراقبت می کند. ستاره هنرهای رزمی اظهارکرد: در آینده کمتر 
در فیلم های اکشن بازی می کنم. چان از سال ۱۹۹۸ تا ۲۰۰۷ در 
سه فیلم »ساعت شلوغی« نقش آفرینی کرد. داستان این چندگانه 
در مورد کارآگاهی از هنگ کنگ است که برای حل پرونده های 

جنایی بین المللی با پلیس لس آنجلس همکاری می کند. 
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a r m a n m e l i . i r  رضا رویگری: 
  دوست داشتم بیشتر 

به من سر بزنند
 رضا رویگری حالِ این روزهایش را خوب 
توصیف می کند و می گوید که بیشتر اوقات 
فراغتش با تلویزیون سپری می شود. رویگری 
اظهارداشت: حالم نسبت به قبل خیلی بهتر 
است. به لطف خداوند هنوز نفس می کشم اما 
دلگیرم. این هنرمند پیشکسوت پس از گذراندن 
روزهای پرحاشیه، حالا روزهای نسبتا آرامی را 
پشت سر می گذارد. رویگری در گفت وگویی با 
ایسنا بیان داشت: همچنان مشغول استراحت 
هستم. یکسری دوستان هستند که همیشه به من 
لطف دارند و کنارم هستند اما دوستان سینمایی 
و تلویزیونی گویا دیگر ما را از یاد برده اند؛ حتی 
تماس تلفنی که ساده ترین راه احوالپرسی است 
هم انجام نمی دهند. او درباره اوضاع جسمی اش 
هم بیان کرد: خداراشکر تا حدودی می توانم راه 
بروم و در کل خیلی بهتر از گذشته ام، اما پاهایم 
خیلی یاری نمی کند. گاهی برخی دوستانم لطف 
می کنند و مرا بیرون می برند و اوقات فراغتم 
بالاخره می گذرد اما اغلب تلویزیون تماشا 
می کنم و گاهی هم اگر کتاب به درد بخوری 
اطرافم باشد مطالعه می کنم. رویگری سپس در 
پاسخ به اینکه آیا توانایی رفتن مقابل دوربین را 
دارید؟ افزود: من تا زمانی که صورت و چشمانم 
کار کند می توانم مقابل دوربین بروم اما پاهایم 
خیلی یاری نمی کنند؛ با این حال تا آخر عمرم 
توانایی کارکردن دارم و دلم می خواهد برای مردم 
کشورم خدمت کنم و همان رضا رویگری گذشته 
باشم. این هنرمند صحبتش را اینگونه ادامه داد: 
نمی خواهم گله کنم، اما حرف و سخن زیاد است. 
آدم از یکسری افراد بیشتر توقع دارد اما خبری از 
آنها نیست. درک می کنم که همه گرفتارند ولی 
دلم می خواست دوستان بیشتر به من سر می زدند 
و با هم صحبت می کردیم اما متاسفانه گویا همه 
گرفتارند. ان شاءا... برای هیچکس بیماری نباشد 
به خصوص برای آنهایی که دوستشان داریم، 
اما کسانی که مریض احوال هستند، همیشه 
چشمان شان به در است تا کسی به دیدنشان 
بیاید. متاسفانه درِ خانه ما خیلی باز نمی شود 
و فقط دوستانی که همیشه به من لطف دارند 
و اطرافم هستند را هر روز می بینم. من همه را 
دوست دارم اما درک می کنم که گرفتاری ها 
هم زیاد است. رضا رویگری بیان کرد: آرامش 
بزرگ ترین آرزویم برای مردم و کشورم ایران 
است و اینکه از لحاظ اقتصادی مردم وضعشان 
بهتر شود، سلامت باشند و شادی را حس کنند. 

برای کشورم هم سرفرازی و آبرو آرزو می کنم.

 »استوارت« رئیس داوران 
جشنواره برلین شد

 »کریستین استوارت« بازیگر و فیلمساز 
به عنوان رئیس هیات داوران هفتادوسومین 
جشنواره برلین انتخاب شد. به گزارش ایسنا به 
نقل از ددلاین، »کریستین استوارت« فعالیت 
خود را به عنوان بازیگر از سال ۱۹۹۹ آغاز کرد 
و در سال ۲۰۰۲ برای بازی در نقشِ دختر 
شخصیت »جودی فاستر« در فیلم »اتاق امن« 
به دنیای سینما معرفی شد و در سال ۲۰۰۸ و 
به خاطر بازی در نقشِ اصلی  شخصیت »بلا 
سوان« در سری فیلم های »گرگ و میش« 
به شهرت بین المللی دست یافت. او به عنوان 
نخستین بازیگر برای بازی در فیلم »ابرهای 

سیلس ماریا« برنده جایزه سزار فرانسه شد.

روبــــه رو

کوتــــاه

 ۱۰ از برگزاری   رئیس سازمان سینمایی 
رویداد سینمایی طی سه ماه پیش رو براساس 
تقویم رویدادهای سازمان سینمایی در مقیاس 
بین المللی، ملی و منطقه ای خبر داد. محمد خزاعی 
با اشاره به پیگیری ها و رسیدگی به حل مشکلات 
سینماگران در هفته های اخیر از سوی سازمان 
سینمایی و کمیته مشترک سازمان، قوه قضائیه و 
خانه سینما، گفت: خوشبختانه بخش قابل توجهی 
از این پیگیری ها، نتیجه بخش بوده و پرونده تعدادی 
از سینماگران مورد مساعدت قرار گرفته است. 
وی افزود: در جلسات متعددی که با دستگاه های 
ذیصلاح و تصمیم گیر داشته ایم نتایج و تصمیمات 
موثری اتخاذ شده و به موجب این جلسات تعدادی 
از پرونده این سینماگران با سرعت بیشتری مورد 
بررسی و تصمیم گیری قرار گرفت که از آن میان 
برخی پرونده ها به اخذ تعهد و برخی دیگر منجر 
به صدور قرار وثیقه و آزادی بازداشت شدگان شد. 
وی عنوان کرد: کمیته قضائی سازمان سینمایی 
کماکان به تلاش خود در جهت حل و فصل 
مشکلات و مسائل به وجود آمده برای اعضای 
سینما ادامه خواهد داد تا به یاری خدا، هر چه زودتر 

مشکلات سینماگران مرتفع شود.
  سامانه  »ای تیکت« گامی مهم

 رئیس سازمان سینمایی در این جلسه ضمن 
تشکر از موسسه سینماشهر در ایجاد سامانه  »ای 
تیکت« به عنوان فاز اول یک طرح کلان در حوزه 
ظرفیت سازی مخاطب در سینما، آن را گام مهمی به 
سمت رونق و پویایی صنعت سینما و مخاطب پذیری 
و بازاریابی فیلم ها اعلام کرد و افزود: راه اندازی این 
سامانه مقدمه ای برای حرکت جدی تر به طرف 

توسعه اقتصاد سینماست،  ای تیکت فاز اول یک 
طرح کلان است و با توسعه زیرساخت و رونمایی از 
مراحل بعدی این طرح شاهد ظرفیت های جدیدی 
در حوزه مخاطبان و تماشاگران سینماها و فیلم ها 
خواهیم بود. وی تصریح کرد: مقوله مخاطب و کشف 
و جذب ظرفیت های مغفول این حوزه موضوع 
مهمی است و گسترش سامانه های کمک کننده به 
توسعه مناسبات اجتماعی سینما و جذب مخاطب 
برای فیلم ها از نیازهای اساسی سینماست و از 
نظر ما هیچ گونه محدودیتی در زمینه گسترش و 

افزایش سامانه ها وجود ندارد. 
 سازمان بازرگانی و تبلیغات 

 رئیس سازمان سینمایی با اشاره به لزوم 
سینما  صنعت  اقتصادی  ابعاد  همه  به  توجه 
اظهارداشت: خلأ ملموسی در زمینه امور بازرگانی 
و تبلیغات سالن هایی سینمایی حس می شود و 
لازم است موسسه سینماشهر با کمک صنوف 
سینمایی و بهره گیری از مشورت و همفکری 
انجمن سینماداران، پخش کنندگان و اتحادیه 
تهیه کنندگان نسبت به نظم دهی، توسعه این 
بخش و بهره وری بهینه از ظرفیت های تبلیغاتی 
سالن های سینمایی اقدام نماید. وی ادامه داد: در 
جهت گسترش و سامان دهی تبلیغات و آگهی های 
سینمای ایران مقرر شد سازوکاری در این حوزه 
تعریف و اجرا شود که نتیجه نهایی آن به سهولت، 
اطمینان و شفافیت امور تبلیغی در حوزه سینما 
منجر خواهد بود. وی با اشاره به جایگاه صنعت 
تبلیغات در جامعه امروز و موضوع مهم آگهی های 
سینماها در گسترش، تعمیق و نفوذ و اطلاع رسانی 
به مخاطبان سینما بیان داشت: تاکنون تعریف 

و ساختار منسجمی در این عرصه وجود نداشته 
است و در جهت بهره وری بهتر به نفع سینماها 
و پردیس های سینمایی پیشنهاد شد تا مدلی 
برای تامین این نیاز طراحی شود و ایده دایر کردن 
سازمان تبلیغات و آگهی های سینماهای ایران ارائه 
شد. خزاعی با اشاره به ظرفیت تبلیغات در بیش 
از ۷۰۰ سالن سینمایی در سطح کشور ادامه داد: 
راه اندازی سازمان بازرگانی سینما کمک می کند 
به چشم انداز جامعی از نظر مقررات، راهکارها و 
عملکردهای بخش های مختلف در حوزه آگهی های 
سینما دست یابیم. وی تصریح کرد: با راه اندازی 
سازمان بازرگانی بخش عمده ای از موانع و مشکلات 

در این حوزه مرتفع خواهد شد. 
 توسعه زیرساخت ها

 به گفته وی با اهتمام صورت گرفته و با حمایت 
بخش های خصوصی و دستگاه های اجرایی و 
استانداران روند اجرای سیاست های حمایتی از 
ابتدای دولت سیزدهم در حوزه ارتقای سینماها در 
تهران و شهرستان ها رونق گرفته است، به طوری که 
از تیرماه سال ۱4۰۰ تاکنون تعداد۱۳۰ سالن جدید 
به بهره برداری رسیده یا در آستانه بهره برداری است 
و در حال حاضر نیز ۳۰۰ سالن دیگر هم در مراحل 
مختلف ساخت قرار دارند. خزاعی عنوان کرد: 
سازمان سینمایی از طریق سینماشهر، مجموعه 
مختلف  بخش های  در  بلاعوضی  کمک های 
تجهیزات سینمایی، بازسازی سینما، تعمیر و 
. به سینماهای مختلفی در  . تعویض قطعات و.
استان های خراسان رضوی، قم، لرستان، مازنداران، 
اصفهان، سمنان، سیستان وبلوچستان، کردستان، 
یزد، گلستان، مرکزی، آذربایجان شرقی، کرمان، 
کرمانشاه، همدان، خوزستان، گیلان و تهران انجام 

داده است. 
 ۱۰ رویداد مهم در کشور

 خزاعی همچنین، از برگزاری ۱۰ رویداد مهم 
سینمایی در سه ماهه پیش رو در کشور خبر داد. 
وی با بیان اینکه ۱۰ رویداد سینمایی طی سه 
ماه پیش رو بر اساس تقویم رویدادهای سازمان 
سینمایی در سه در مقیاس بین المللی، ملی و 
منطقه ای برگزار می شود، عناوین کلی این رویدادها 
به این ترتیب اعلام کرد: شانزدهمین جشنواره 
بین المللی »سینماحقیقت«، هفته فیلم روسیه 
در تهران، هفته فیلم چین در تهران، چهل ویکمین 
جشنواره فیلم فجر در تهران و استان های مختلف 
کشور، برگزاری المپیاد دانش آموزی فیلم های 
جایزه  پنجمین  برگزاری  نوجوانان،  کودکان 
پژوهش، جشنواره های منطقه ای سینمای جوانان 
در ۳ استان یزد، کهگیلویه وبویراحمد و بوشهر و 

گردهمایی روسای سینمایی ۳۲ استان کشور.

  برای نجات سینما 
به فکر راهکار باشیم

است:  معتقد  سرتیپی  علی   
برای نجات سینمای ایران باید 
به فکر راهکارها و روش های نو و 
جدید باشیم. این تهیه کننده و 
پخش کننده سینما و رئیس انجمن 
صنفی پخش کنندگان سینمای 
ایران در گفت وگو با مهر، با اشاره به 
اهمیت پیداکردن راهکار مناسب 
برای خروج سینما از بحران فعلی 
گفت: هرچند بارها اعلام شده که 
برنامه های حمایتی مختلفی برای 
اکران در سینماها در دستور کار 
مدیران دولتی قرار گرفته، اما تا 
امروز اتفاقی در این زمینه رخ نداده 
و نمی توان گفت اقدام جدی در 
این زمینه صورت گرفته است. وی 
بیان کرد: مساله این است که در 
شرایط فعلی سینمای ایران نیاز به 
اتفاقات بزرگی دارد که این اتفاقات 
که اکثرا شکل و شمایل حمایتی 
دارند باید هرچه سریعتر رخ دهد. 
سرتیپی توضیح داد: نباید فراموش 
کرد که توسعه زیرساخت های 
مختلف سینمایی چه در حوزه 
آی تی و یا چه در حوزه افزایش 
سالن های سینمایی، بدون اکران 
فیلم های سینمایی هیچ معنایی 
ندارد و هیچ پیشرفتی در زمینه 
نجات سینما صورت نمی گیرد. 
وی بیان کرد: معتقدم دولت باید 
فیلم های  به سالن های سینما، 
سینمایی و پخش کنندگان فیلم 
کمک جدی کند و نگاه و برنامه 
دقیقی را در این زمینه دنبال کند 
تا بتوان تعدادی از فیلم هایی که 
احتمال فروش آنها بیشتر است 
در سینماها اکران شود. سرتیپی 
در پایان گفت: فکر می کنم در 
شرایط فعلی هر راهکاری که بتواند 
به سینما جانی دوباره دهد باید 
دنبال شود، که یکی از این راه ها 
می تواند اکران چند فیلم خارجی 

خوب باشد. 

 رئیس سازمان سینمایی خبر داد:

برگزاری۱۰ رویدادسینماییملیوبینالمللی

امور هنری وزیر    معاون 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در متنی 
اسفندیار  زنده یاد  درگذشت 
قره باغی را ضایعه ای بزرگ برای 
جامعه موسیقی کشور توصیف 
کرد. محمود سالاری، معاون 
امور هنری وزیر فرهنگ و ارشاد 
درگذشت  متنی  در  اسلامی 
زنده یاد اسفندیار قره باغی را 
ضایعه ای بزرگ برای جامعه 
موسیقی کشور توصیف کرد. 
در متن پیام معاون امور هنری 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 

 .. . بسم ا است:  آمده  چنین 
الرحمن الرحیم، انالله و انا الیه 
هنرمند  درگذشت  راجعون، 
خواننده  و  انقلابی  فرهیخته 
آثار ماندگار سرودهای انقلابی 
مرحوم استاد اسفندیار قره باغی 
را تسلیت عرض می کنم. بی شک 
»صدای انقلاب« زیبنده ایشان 
بود و آثار ماندگار آن مرحوم 
از جمله »آمریکا آمریکا ننگ 
به نیرنگ تو« در ذهن و یاد 
علاقه مندان  و  هنردوستان 
موسیقی و انقلاب باقی خواهد 

ماند. تعهد، وارستگی و بینش 
اسفندیار  مرحوم  انقلابی 
قره باغی با تربیت هنرمندان 
فراوان، جمع علاقه مندان به 
ایشان را در طول عمر فعالیت 
هنری شان افزود و فقدان ایشان 
دل اصحاب فرهنگ و هنر را 
جریحه دار ساخت و اهالی هنر 
متعهد را داغدار کرد. اینجانب 
ضمن ابراز همدردی با خانواده 
ایشان، از درگاه خداوند متعال 
و  رحمت  مرحوم  آن  برای 

مغفرت مسالت می کنم.«

پیام تسلیت معاون هنری وزیر ارشاد:

هنر متعهد با درگذشت »صدای انقلاب« داغدار شد 


